
 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   
19.09.23 kl. 17- 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant 
 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant-
suppleant 
 
Christina Rinaldo, Lærer, medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen, KKFO, medarbejderrepræsentant 
Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte la Cour Thomsen (LL), ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 
 
 

 Afbud: 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
 

Vedhæftet – bedes læst 
inden mødet 

 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden SP 

Referat:  
Grundet aflysning af sidste møde er der ændringer i dagsordenen. Punkt 6 afvikles af 
Lotte Thomsen og ikke af lærere.  
 

 

Punkt 2 10 min. 
0 

Nyt fra bestyrelsen SP/Ellen 



Referat 
Fællessangs-aftenen gik rigtig fint. Der blev inden ophængt plakater over det hele i 
Østerbro, hvor ophængningen blev mødt med velvilje. Annoncen på Facebook er 
blevet vist 40.000 gange. Aftenen havde over 100 besøgende med flere udefra.  

 
 

Punkt 3 10 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd CR/Tine/Elevråd 

 
Elevrådet har lavet teambuilding på et af årets første møder. Elevrådet arbejder med 
en kampagne, der skal være med til at sikre bedre toiletadfærd.  
Tre af elevrådets medlemmer har været til workshop på rådhuset, hvor der blandt 
andet skulle vælges repræsentanter til kommunens fælleselevråd. Her blev en af vores 
elever valgt ind.  
Elevrådet har på turen til Kattingeværk lavet en video med ønsker til, hvordan vi kan 
lave grønnere skole. Videoen blev fremvist på mødet.  
 
I KKFO´en er der en del vikarer i spil grundet sygdom pt. Der er gang i planlægningen 
af halloween.  
På skolen har der netop været afviklet høstfest, og der berettes om en hyggelig og 
god dag, der var godt besøgt. 13. oktober venter årets motionsløb.  
 

 
 

Punkt 6 15 min 
O 

Principper for digitale lærermidler LL/CR 

Besøg fra lærere og gennemgang af afgangsprøver 
 
Fagudvalgets arbejde – og hvordan processen er fremadrettet 
 
Referat: 
Der er etableret fagudvalg i dansk om matematik, hvor der har været fokus på: 

- Viden om egen og andres praksis 
- Test 
- Analoge og digitale læremidler 
- Læringsdialoger  

Fagudvalgene tager stilling til, hvilke læremidler der indkøbes i lyset af de fælles 
kommunalt indkøbte læremidler og portaler. Læremidler skal i alle tilfælde kunne lede 
undervisningen og udbyttet heraf henimod at eleverne har mulighed for at tilegne sig 
fagenes delmål, kompetencer, færdigheder og mål.  

 
 

Punkt 4 10 min.  
B 

Kontaktforældremøde SP 

Indhold og dato 
Referat: 



Datoen er fastsat til den 26. oktober.  
Indholdsdelen bliver følgende punkter: 

- Præsentation af bestyrelsen 
- Kontaktforældrenes opgave 
- Erfaringsudveksling 
-  

 
Punkt 5 10 min. 

D/B 
Lejrskole  

- Samt principper for arrangementer o.a. 
Søren 

Principper for lejrskoler, skolerejser osv. vedtages 
 
Andre ad hoc udvalg: 
Principper for skole-hjem samarbejde– Ledelse og lærere 
 

Referat: 
Grundet flere afbud er bestyrelsen ikke beslutningsdygtige, hvorfor punktet udskydes 
til et kommende bestyrelsesmøde.  

 
 
 

Punkt 7 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen/KKFO LL/JL/MU 

Bl.a. medarbejder status 
Budgetopfølgning 
Referat: 
Vi har i det nye skoleår været ramt af sygdom og af deltids-sygemeldinger.  
Der har været afholdt en pædagogisk aften med fokus på konflikthåndtering, hvor der 
også var konkrete værktøjer i spil.  
Vi har fået ny sekretær og hun har været i gang i små fjorten dage.  
Jan er tilbage på skolen som ressourcecenterkoordinator.  
Der er KKFO medarbejdere, der er varslet ned i tid. Dette effektueres over tid. Dette er 
grundet faldende børnetal.  
Jeppe er blevet fastansat.  
Der er ansat en ny lærer, der har første dag 1. november som blandt andet skal have 
matematik på fjerde årgang.  
Vi har et overført underskud på 1,2 millioner kroner fra sidste budgetår. Igen i år får vi 
et underskud, der medregnet sidste års underskud giver et slutresultat på ca. 2,8 
millioner. Elevtalsreguleringen har kostet ca. 300.000 kroner i underskud. Det samlede 
underskud stemmer overens med det underskud, der tidligere er godkendt af 
bestyrelsen.  

 
 

Punkt 8 10 min. 
B 

Kommende vigtige datoer Magnus/SP/LL 

- Kommende vigtige datoer: - Indskrivningsmøder – kommende 0.klasser efterår 2023  
- Årets bestyrelsesmøder: 21/8, 19/9, 26/10, 29/11, 8/1, 5/3, 25/4 og 12/6 



Der er åben hus den 2. november, hvilket er annonceret på skolens hjemmeside. 
Simon og Ellen deltager. 
 
Der er møde i Østerbro lokaludvalg – fagudvalget for familie, børn og unge - den 9. 
oktober. 
Der er forældrekaffe den 12. oktober i skolegården.  

 

Punkt 9 5 min. 
 

Evt.  SP 

6X har lavet en wikipedia side om vores gode skole.  
Der ytres, at beløbene der samles ind til venskabsløbet kan blive større, hvis det 
lanceres skarpere – evt i samarbejde med Red Barnet. Ulla vil gerne hjælpe med dette.  

 


